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Hispanic Society of America Reopening: A New Chapter for Culture and Community

hispanic society of america reopening marks a significant milestone not only for the institution
itself but for the broader cultural landscape of New York City and beyond. After a period of closure,
this revered institution dedicated to preserving and celebrating Hispanic art, history, and culture
has reopened its doors to the public, inviting visitors to once again explore its vast collections and
engage with its rich programming. The reopening is more than just a resumption of operations—it’s
a revitalization of the society’s mission to educate, inspire, and connect communities through the
lens of Hispanic heritage.

A Fresh Start for a Historic Institution

Founded in 1904, the Hispanic Society of America has long been a treasure trove for those
interested in the diverse cultures of Spain, Portugal, and Latin America. Its reopening brings
renewed energy and enhanced facilities to showcase collections that include paintings, sculptures,
rare manuscripts, and textiles. The society’s commitment to accessibility and education is clear in
the renovations and new exhibits designed to captivate both longtime art lovers and newcomers
alike.

Visitors can now experience improved gallery spaces that highlight masterpieces by artists such as
El Greco, Goya, and Velázquez, alongside indigenous art and contemporary works from Latin
America. The reopening also coincides with the launch of new interactive exhibits that utilize
technology to deepen understanding and engagement with Hispanic culture.

What Visitors Can Expect

With the reopening, the Hispanic Society of America is offering a variety of experiences tailored to
different interests:

Expanded Exhibition Spaces: Redesigned galleries allow for better flow and more thematic
presentations, making it easier to discover the connections between different regions and
periods.

Educational Programs: A robust lineup of lectures, workshops, and family-friendly activities
designed to immerse visitors in Hispanic history and traditions.

Enhanced Research Facilities: For scholars and students, the society’s library and archives
are more accessible than ever, with updated resources and digital catalogs.

Community Events: Cultural festivals, film screenings, and musical performances that
celebrate Hispanic heritage and foster community engagement.



The Importance of the Hispanic Society in Today’s
Cultural Landscape

The reopening of the Hispanic Society of America serves a crucial role in promoting cultural
awareness at a time when inclusivity and representation are paramount. Hispanic and Latino
communities in the United States are vibrant and diverse, with deep historical roots and ongoing
contributions to arts, politics, and society. Institutions like the Hispanic Society provide a bridge to
understanding these rich narratives.

Preserving Heritage Through Art and History

Art and artifacts housed at the society represent centuries of history, from colonial times to modern-
day expressions. By reopening, the institution ensures that these treasures remain accessible for
future generations, preserving the stories and voices that might otherwise be overlooked.

Moreover, the society’s focus on Hispanic and Latin American cultures helps counterbalance
mainstream narratives, highlighting perspectives that have often been marginalized. This effort is
critical in educating the public and fostering empathy across cultural lines.

Supporting Hispanic Artists and Scholars

The Hispanic Society of America reopening also signals renewed support for contemporary Hispanic
artists and scholars. Through exhibitions, research grants, and partnerships with educational
institutions, the society nurtures emerging talent and encourages scholarly exploration of Hispanic
culture.

This support creates a vibrant ecosystem where art, history, and academic inquiry intersect,
enriching both local communities and the global appreciation of Hispanic heritage.

How the Reopening Reflects Broader Trends in
Museums and Cultural Institutions

The reopening of the Hispanic Society of America fits into a larger pattern of museums and cultural
institutions adapting to changing times. Across the country, many such entities have reevaluated
how they engage with audiences, incorporate technology, and address social issues.

Embracing Technology and Accessibility

One of the standout features of the society’s reopening is the integration of digital tools designed to
enhance visitor experience. Virtual tours, multimedia presentations, and interactive displays make
the exhibits more immersive and accessible, especially for younger generations who seek dynamic



ways to connect with history and art.

Additionally, improved physical accessibility and expanded online resources mean that people who
cannot visit in person can still benefit from the society’s offerings. This hybrid approach is becoming
a standard in museums striving to reach wider and more diverse audiences.

Fostering Community Engagement

Cultural institutions today are increasingly recognizing the importance of community involvement.
The Hispanic Society’s reopening includes a focus on events and programs that invite participation,
dialogue, and cultural exchange. This approach not only enriches the visitor experience but also
strengthens the institution’s role as a community hub.

By hosting workshops, performances, and collaborative projects, the society fosters a sense of
belonging and pride among Hispanic communities while educating the broader public.

Visiting the Hispanic Society of America: Tips and
Highlights

Whether you’re a first-time visitor or returning after the reopening, there are a few tips to make the
most of your experience at the Hispanic Society of America.

Plan Ahead: Check the official website for current exhibitions and scheduled events to align
your visit with special programming.

Take a Guided Tour: Expert-led tours provide deeper insights into the collections and the
history behind the artworks.

Explore the Library: If you have an interest in Hispanic literature and history, spending time
in the society’s library can be immensely rewarding.

Attend a Workshop or Lecture: Engaging with educational offerings enriches your
understanding and connects you with others who share your interests.

Visit with Family: The society offers activities suitable for children and families, making it a
great cultural outing for all ages.

Looking Forward: The Future of the Hispanic Society of
America

The reopening is just the beginning of an exciting new era for the Hispanic Society of America. With



a clear vision to expand its reach and impact, the institution aims to become a leading center for
Hispanic studies and cultural celebration.

Future plans include expanding digital archives, collaborating with international institutions, and
developing innovative programs that reflect the evolving nature of Hispanic identity and culture. By
balancing preservation with innovation, the Hispanic Society is poised to remain a vital resource and
vibrant cultural beacon for years to come.

As the doors open once more, the Hispanic Society of America invites everyone to explore and
celebrate the rich tapestry of Hispanic heritage—a journey that enlightens, inspires, and connects us
all.

Frequently Asked Questions

When is the Hispanic Society of America reopening?
The Hispanic Society of America is reopening on June 15, 2024, after extensive renovations.

What are the new features in the Hispanic Society of America
after reopening?
The museum features updated galleries, enhanced accessibility, new educational programs, and a
renovated library with digital archives.

Will the reopening of the Hispanic Society of America include
new exhibitions?
Yes, the reopening will showcase several new exhibitions highlighting Hispanic art, culture, and
history from various periods and regions.

Are there any special events planned for the Hispanic Society
of America reopening?
The reopening includes special events such as guided tours, lectures by prominent Hispanic artists
and historians, and cultural performances.

What are the visiting hours of the Hispanic Society of America
after reopening?
The museum will be open Tuesday through Sunday from 10 AM to 5 PM, with extended hours on
Thursdays until 8 PM.

Is there an admission fee to visit the Hispanic Society of



America after it reopens?
Admission is free for all visitors, although donations are encouraged to support the museum's
programs.

How can visitors stay updated about the Hispanic Society of
America reopening events?
Visitors can subscribe to the museum's newsletter, follow their social media channels, or check their
official website for the latest updates.

Will the Hispanic Society of America offer virtual tours after
reopening?
Yes, virtual tours and online exhibitions will be available to reach a broader audience and provide
access to those unable to visit in person.

What safety measures are in place at the Hispanic Society of
America upon reopening?
The museum follows current health guidelines, including enhanced cleaning protocols, capacity
limits, and optional mask-wearing to ensure visitor safety.

Additional Resources
Hispanic Society of America Reopening: A New Chapter for Cultural Preservation and Public
Engagement

hispanic society of america reopening marks a significant milestone in the cultural landscape of
New York City and the United States at large. After an extended period of closure due to renovations
and the broader impacts of the COVID-19 pandemic, the institution is poised to reintroduce its vast
collections and renewed facilities to the public. This reopening not only signifies the restoration of a
vital cultural hub but also reflects ongoing efforts to deepen public engagement with Hispanic art,
history, and scholarship.

As one of the foremost repositories of Hispanic and Latin American cultural artifacts, the Hispanic
Society of America plays a critical role in preserving and interpreting the rich heritage of Spain,
Portugal, and Latin America. Its reopening is therefore a moment of both celebration and reflection,
inviting questions about how the institution will adapt to contemporary cultural needs and
expectations while maintaining its scholarly rigor.

The Significance of the Hispanic Society of America
Reopening



The Hispanic Society of America, founded in 1904 by Archer Milton Huntington, holds an
unparalleled collection of art, manuscripts, and rare books that span centuries and continents. The
reopening is not merely a return to normal operations but an opportunity to showcase a revitalized
space designed to enhance visitor experience and scholarship.

The museum’s closure was a strategic move to undertake comprehensive renovations aimed at
modernizing facilities, improving accessibility, and expanding exhibition spaces. These upgrades will
allow the Hispanic Society to host more dynamic exhibitions and provide educational programs that
resonate with today’s diverse audiences.

Moreover, the reopening is timely given the increasing public interest in Hispanic and Latin
American cultures, which are integral to the social fabric of the United States. The institution’s role
as a cultural bridge is more critical than ever, offering insights into the historical narratives and
artistic traditions that have shaped the Americas.

Restoration and Modernization Efforts

The reopening followed a multi-year restoration project that addressed both the physical
infrastructure and curatorial presentation of the museum’s holdings. Key aspects of this project
include:

Structural upgrades to protect the building and collections from environmental damage.

Installation of state-of-the-art climate control systems to preserve delicate artworks and
manuscripts.

Redesigned galleries that present collections thematically and chronologically, enhancing
interpretive storytelling.

Improved accessibility features, including ramps and digital guides, to welcome visitors with
diverse needs.

Technological integration, such as interactive displays and virtual tours, to engage younger
and global audiences.

These improvements position the Hispanic Society as a forward-looking institution dedicated to both
preservation and innovation, ensuring that its vast resources remain relevant and accessible.

Expanding Public Engagement and Educational Outreach

One of the core missions of the Hispanic Society of America reopening is to expand its outreach and
educational programming. The institution plans to leverage its newly enhanced spaces to host:

Workshops and lectures featuring experts in Hispanic art, history, and literature.1.



Collaborative exhibitions with contemporary Latin American artists to foster dialogue between2.
past and present.

School programs aimed at introducing students to the cultural diversity and historical3.
complexities of the Hispanic world.

Community events that celebrate Hispanic heritage months and other cultural milestones.4.

These initiatives underscore the museum’s commitment to inclusivity and education, positioning it as
a vibrant community resource rather than a static archive.

Contextualizing the Hispanic Society within America’s
Cultural Institutions

In comparison to other cultural institutions focusing on Hispanic and Latin American heritage, the
Hispanic Society of America stands out due to its unique blend of art, literature, and historical
materials. While museums such as the Museo del Barrio and the National Museum of Mexican Art
concentrate largely on contemporary and community-focused exhibitions, the Hispanic Society offers
an encyclopedic narrative that spans several centuries.

This breadth allows scholars and visitors alike to trace the evolution of Hispanic culture from
medieval Spain to modern Latin America, providing context that enriches understanding of current
cultural dynamics. The reopening, therefore, enhances the institution’s ability to serve as a
foundational reference point for both academic inquiry and public appreciation.

Challenges and Opportunities Ahead

Despite the optimism surrounding the Hispanic Society of America reopening, the institution faces
several challenges typical of specialized cultural organizations. Sustaining funding for ongoing
operations, expanding its audience base beyond traditional scholars, and competing with digital
content platforms are persistent concerns.

However, these challenges are counterbalanced by opportunities to innovate and collaborate. By
embracing digital outreach and forming partnerships with universities, cultural organizations, and
community groups, the Hispanic Society can extend its influence beyond its physical location in
Manhattan.

Furthermore, the reopening offers a chance to reassess curatorial practices, ensuring that the
narratives presented are inclusive and reflective of the diverse experiences within Hispanic and
Latin American histories. This is particularly important in an era where cultural institutions are
reexamining their roles in addressing historical biases and gaps.



Visitor Experience and Highlights of the Reopened
Institution

Visitors returning to the Hispanic Society of America after its reopening can expect a thoughtfully
curated journey through some of the most significant works of Hispanic art and literature.
Highlights include:

Masterpieces by El Greco, Goya, and Velázquez, showcasing the pinnacle of Spanish painting.

Extensive collections of rare manuscripts and early printed books, including works by
Cervantes and other luminaries.

Artifacts from pre-Columbian Latin America that provide insight into indigenous civilizations
before European contact.

Special exhibitions that rotate regularly, spotlighting lesser-known artists and themes within
the Hispanic world.

The improved gallery layout and enhanced interpretive materials aim to create a more immersive
and educational environment, helping visitors connect more deeply with the cultural significance of
the collections.

Economic and Cultural Impact of the Reopening

The reopening of the Hispanic Society of America also carries broader economic and cultural
implications. As a tourist destination and educational venue, it contributes to the cultural economy
of New York City, attracting visitors from across the globe. This influx supports local businesses and
reinforces the city's reputation as a multicultural epicenter.

Culturally, the institution’s renewed presence amplifies Hispanic voices and histories in public
discourse, fostering cross-cultural understanding. This is particularly relevant in light of
demographic shifts in the U.S., where Hispanic populations continue to grow and shape national
identity.

By reopening with a modernized, visitor-focused approach, the Hispanic Society of America
reaffirms its role as a vital steward of heritage and a catalyst for cultural dialogue.

---

The Hispanic Society of America reopening thus represents more than a physical restart; it is a
reinvigoration of a century-old mission to preserve, study, and celebrate Hispanic culture in all its
complexity. With enhanced facilities, expanded programming, and a renewed commitment to
accessibility and inclusivity, the institution is well-positioned to meet the evolving needs of its
audiences and continue its legacy as a cornerstone of cultural preservation and education.
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半岛 的血统。 [1] [2] [3] 广义来说，西班牙裔包含所有在美洲居住并且自定义
为什么美国的西班牙人通常不被当做白人？ - 知乎 hispanic可以是来自西班牙，或者南美任何一个说西班牙语的国家的移民，甚至是出生在美国来自上述国家移民的后代也可以被称
作Hispanic，因此Hispanic不是一个race种族，而只是单纯指
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race 和 ethnicity该怎么区别？ - 知乎 ethnicity下的选项分为： Hispanic or Latino Central American Cuban Latin
American Dominican Mexican Puerto Rican South American Spaniard Not Hispanic or Latino Not
Applicable race选
白人和拉丁裔长相有什么区别? - 知乎 我相信题主想问的很有可能是日耳曼人（典型西欧或北美白人）和拉丁裔人（典型南欧人或南美人）的长相有什么区别 如果是这样的话，这个问题就不难
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多，Hispanic 这么少？ 爱尔兰人是美国第二大族裔， 显示全部 关注者 276 被
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如何看待美国的拉丁裔所占比例越来越大的现象？ - 知乎 正如 @Lucius 的答案所言，西班牙裔（Hispanic）或拉丁裔（Latino）并不是一个和欧裔、亚裔、非裔平行的概
念。 相较于体质特征更为明显的种族（race），拉丁裔这一群体更侧重其共同
为什么美国人把墨西哥人分为有色人种？ - 知乎 说的不太准确, Latino和White Hispanic都算是Hispanic。另外White Hispanic基本没有多少是西班牙
过来的，而是本来本来就是白人的拉美裔。（墨西哥还是有很多白人的，比如现总统Nieto
race 和 ethnicity该怎么区别？ - 知乎 ethnicity下的选项分为： Hispanic or Latino Central American Cuban Latin
American Dominican Mexican Puerto Rican South American Spaniard Not Hispanic or Latino Not
Applicable race选
白人和拉丁裔长相有什么区别? - 知乎 我相信题主想问的很有可能是日耳曼人（典型西欧或北美白人）和拉丁裔人（典型南欧人或南美人）的长相有什么区别 如果是这样的话，这个问题就不难
回答了 在后罗马时代，日耳曼人作为
关于一张美国地图的困惑，如何解读？ - 知乎 关于一张美国地图的困惑，如何解读？ [图片] 问题： Mexican 和 Hispanic有什么区别？ 为什么 Mexican 这么
多，Hispanic 这么少？ 爱尔兰人是美国第二大族裔， 显示全部 关注者 276 被
Latino、Hispanic、Spanish涵义的区别是什么？ - 知乎 Hispanic 指的是“西班牙（及其相关国家）”的各种概念，也就是说，包括西班牙本土，和拉丁美洲除
了讲法语的海地、英语的伯利兹、荷兰语的苏里南、葡萄牙语的巴西以及一些不讲西班牙语
为什么美国人如此喜欢区分是否Hispanic and Latino Americans？ 为什么美国人如此喜欢区分是否Hispanic and Latino Americans？
填美国大学申请表的时候一定要选择是否是Hispanic and Latino Americans，为什么？ 我实际上想问，Hispanic or no 显示
为什么西班牙裔会被美国人分为一大类？ - 知乎 The standards include two minimum categories for data on ethnicity:
"Hispanic or Latino" and "Not Hispanic or Latino." Persons who report themselves as Hispanic can
be of any race and are
西班牙裔是一个特定的种族吗？他们与白人有什么区别？ - 知乎 西班牙裔 （Hispanic）或 西班牙语裔 是 美洲 地区的一个特定语言 族群，他们拥有来自于 拉丁美洲 或者 伊比利亚
半岛 的血统。 [1] [2] [3] 广义来说，西班牙裔包含所有在美洲居住并且自定义



为什么美国的西班牙人通常不被当做白人？ - 知乎 hispanic可以是来自西班牙，或者南美任何一个说西班牙语的国家的移民，甚至是出生在美国来自上述国家移民的后代也可以被称
作Hispanic，因此Hispanic不是一个race种族，而只是单纯指
如何看待美国的拉丁裔所占比例越来越大的现象？ - 知乎 正如 @Lucius 的答案所言，西班牙裔（Hispanic）或拉丁裔（Latino）并不是一个和欧裔、亚裔、非裔平行的概
念。 相较于体质特征更为明显的种族（race），拉丁裔这一群体更侧重其共同的
为什么美国人把墨西哥人分为有色人种？ - 知乎 说的不太准确, Latino和White Hispanic都算是Hispanic。另外White Hispanic基本没有多少是西班牙
过来的，而是本来本来就是白人的拉美裔。（墨西哥还是有很多白人的，比如现总统Nieto和
race 和 ethnicity该怎么区别？ - 知乎 ethnicity下的选项分为： Hispanic or Latino Central American Cuban Latin
American Dominican Mexican Puerto Rican South American Spaniard Not Hispanic or Latino Not
Applicable race选
白人和拉丁裔长相有什么区别? - 知乎 我相信题主想问的很有可能是日耳曼人（典型西欧或北美白人）和拉丁裔人（典型南欧人或南美人）的长相有什么区别 如果是这样的话，这个问题就不难
回答了 在后罗马时代，日耳曼人作为
关于一张美国地图的困惑，如何解读？ - 知乎 关于一张美国地图的困惑，如何解读？ [图片] 问题： Mexican 和 Hispanic有什么区别？ 为什么 Mexican 这么
多，Hispanic 这么少？ 爱尔兰人是美国第二大族裔， 显示全部 关注者 276 被
Latino、Hispanic、Spanish涵义的区别是什么？ - 知乎 Hispanic 指的是“西班牙（及其相关国家）”的各种概念，也就是说，包括西班牙本土，和拉丁美洲除
了讲法语的海地、英语的伯利兹、荷兰语的苏里南、葡萄牙语的巴西以及一些不讲西班牙语
为什么美国人如此喜欢区分是否Hispanic and Latino Americans？ 为什么美国人如此喜欢区分是否Hispanic and Latino Americans？
填美国大学申请表的时候一定要选择是否是Hispanic and Latino Americans，为什么？ 我实际上想问，Hispanic or no 显示
为什么西班牙裔会被美国人分为一大类？ - 知乎 The standards include two minimum categories for data on ethnicity:
"Hispanic or Latino" and "Not Hispanic or Latino." Persons who report themselves as Hispanic can
be of any race and are
西班牙裔是一个特定的种族吗？他们与白人有什么区别？ - 知乎 西班牙裔 （Hispanic）或 西班牙语裔 是 美洲 地区的一个特定语言 族群，他们拥有来自于 拉丁美洲 或者 伊比利亚
半岛 的血统。 [1] [2] [3] 广义来说，西班牙裔包含所有在美洲居住并且自定
为什么美国的西班牙人通常不被当做白人？ - 知乎 hispanic可以是来自西班牙，或者南美任何一个说西班牙语的国家的移民，甚至是出生在美国来自上述国家移民的后代也可以被称
作Hispanic，因此Hispanic不是一个race种族，而只是单纯指
如何看待美国的拉丁裔所占比例越来越大的现象？ - 知乎 正如 @Lucius 的答案所言，西班牙裔（Hispanic）或拉丁裔（Latino）并不是一个和欧裔、亚裔、非裔平行的概
念。 相较于体质特征更为明显的种族（race），拉丁裔这一群体更侧重其共同
为什么美国人把墨西哥人分为有色人种？ - 知乎 说的不太准确, Latino和White Hispanic都算是Hispanic。另外White Hispanic基本没有多少是西班牙
过来的，而是本来本来就是白人的拉美裔。（墨西哥还是有很多白人的，比如现总统Nieto
race 和 ethnicity该怎么区别？ - 知乎 ethnicity下的选项分为： Hispanic or Latino Central American Cuban Latin
American Dominican Mexican Puerto Rican South American Spaniard Not Hispanic or Latino Not
Applicable race选
白人和拉丁裔长相有什么区别? - 知乎 我相信题主想问的很有可能是日耳曼人（典型西欧或北美白人）和拉丁裔人（典型南欧人或南美人）的长相有什么区别 如果是这样的话，这个问题就不难
回答了 在后罗马时代，日耳曼人作为
关于一张美国地图的困惑，如何解读？ - 知乎 关于一张美国地图的困惑，如何解读？ [图片] 问题： Mexican 和 Hispanic有什么区别？ 为什么 Mexican 这么
多，Hispanic 这么少？ 爱尔兰人是美国第二大族裔， 显示全部 关注者 276 被
Latino、Hispanic、Spanish涵义的区别是什么？ - 知乎 Hispanic 指的是“西班牙（及其相关国家）”的各种概念，也就是说，包括西班牙本土，和拉丁美洲除
了讲法语的海地、英语的伯利兹、荷兰语的苏里南、葡萄牙语的巴西以及一些不讲西班牙语
为什么美国人如此喜欢区分是否Hispanic and Latino Americans？ 为什么美国人如此喜欢区分是否Hispanic and Latino Americans？
填美国大学申请表的时候一定要选择是否是Hispanic and Latino Americans，为什么？ 我实际上想问，Hispanic or no 显示
为什么西班牙裔会被美国人分为一大类？ - 知乎 The standards include two minimum categories for data on ethnicity:
"Hispanic or Latino" and "Not Hispanic or Latino." Persons who report themselves as Hispanic can
be of any race and are
西班牙裔是一个特定的种族吗？他们与白人有什么区别？ - 知乎 西班牙裔 （Hispanic）或 西班牙语裔 是 美洲 地区的一个特定语言 族群，他们拥有来自于 拉丁美洲 或者 伊比利亚
半岛 的血统。 [1] [2] [3] 广义来说，西班牙裔包含所有在美洲居住并且自定
为什么美国的西班牙人通常不被当做白人？ - 知乎 hispanic可以是来自西班牙，或者南美任何一个说西班牙语的国家的移民，甚至是出生在美国来自上述国家移民的后代也可以被称
作Hispanic，因此Hispanic不是一个race种族，而只是单纯指
如何看待美国的拉丁裔所占比例越来越大的现象？ - 知乎 正如 @Lucius 的答案所言，西班牙裔（Hispanic）或拉丁裔（Latino）并不是一个和欧裔、亚裔、非裔平行的概
念。 相较于体质特征更为明显的种族（race），拉丁裔这一群体更侧重其共同
为什么美国人把墨西哥人分为有色人种？ - 知乎 说的不太准确, Latino和White Hispanic都算是Hispanic。另外White Hispanic基本没有多少是西班牙
过来的，而是本来本来就是白人的拉美裔。（墨西哥还是有很多白人的，比如现总统Nieto
race 和 ethnicity该怎么区别？ - 知乎 ethnicity下的选项分为： Hispanic or Latino Central American Cuban Latin



American Dominican Mexican Puerto Rican South American Spaniard Not Hispanic or Latino Not
Applicable race选
白人和拉丁裔长相有什么区别? - 知乎 我相信题主想问的很有可能是日耳曼人（典型西欧或北美白人）和拉丁裔人（典型南欧人或南美人）的长相有什么区别 如果是这样的话，这个问题就不难
回答了 在后罗马时代，日耳曼人作为
关于一张美国地图的困惑，如何解读？ - 知乎 关于一张美国地图的困惑，如何解读？ [图片] 问题： Mexican 和 Hispanic有什么区别？ 为什么 Mexican 这么
多，Hispanic 这么少？ 爱尔兰人是美国第二大族裔， 显示全部 关注者 276 被
Latino、Hispanic、Spanish涵义的区别是什么？ - 知乎 Hispanic 指的是“西班牙（及其相关国家）”的各种概念，也就是说，包括西班牙本土，和拉丁美洲除
了讲法语的海地、英语的伯利兹、荷兰语的苏里南、葡萄牙语的巴西以及一些不讲西班牙语
为什么美国人如此喜欢区分是否Hispanic and Latino Americans？ 为什么美国人如此喜欢区分是否Hispanic and Latino Americans？
填美国大学申请表的时候一定要选择是否是Hispanic and Latino Americans，为什么？ 我实际上想问，Hispanic or no 显示
为什么西班牙裔会被美国人分为一大类？ - 知乎 The standards include two minimum categories for data on ethnicity:
"Hispanic or Latino" and "Not Hispanic or Latino." Persons who report themselves as Hispanic can
be of any race and are
西班牙裔是一个特定的种族吗？他们与白人有什么区别？ - 知乎 西班牙裔 （Hispanic）或 西班牙语裔 是 美洲 地区的一个特定语言 族群，他们拥有来自于 拉丁美洲 或者 伊比利亚
半岛 的血统。 [1] [2] [3] 广义来说，西班牙裔包含所有在美洲居住并且自定
为什么美国的西班牙人通常不被当做白人？ - 知乎 hispanic可以是来自西班牙，或者南美任何一个说西班牙语的国家的移民，甚至是出生在美国来自上述国家移民的后代也可以被称
作Hispanic，因此Hispanic不是一个race种族，而只是单纯指
如何看待美国的拉丁裔所占比例越来越大的现象？ - 知乎 正如 @Lucius 的答案所言，西班牙裔（Hispanic）或拉丁裔（Latino）并不是一个和欧裔、亚裔、非裔平行的概
念。 相较于体质特征更为明显的种族（race），拉丁裔这一群体更侧重其共同
为什么美国人把墨西哥人分为有色人种？ - 知乎 说的不太准确, Latino和White Hispanic都算是Hispanic。另外White Hispanic基本没有多少是西班牙
过来的，而是本来本来就是白人的拉美裔。（墨西哥还是有很多白人的，比如现总统Nieto
race 和 ethnicity该怎么区别？ - 知乎 ethnicity下的选项分为： Hispanic or Latino Central American Cuban Latin
American Dominican Mexican Puerto Rican South American Spaniard Not Hispanic or Latino Not
Applicable race选
白人和拉丁裔长相有什么区别? - 知乎 我相信题主想问的很有可能是日耳曼人（典型西欧或北美白人）和拉丁裔人（典型南欧人或南美人）的长相有什么区别 如果是这样的话，这个问题就不难
回答了 在后罗马时代，日耳曼人作为
关于一张美国地图的困惑，如何解读？ - 知乎 关于一张美国地图的困惑，如何解读？ [图片] 问题： Mexican 和 Hispanic有什么区别？ 为什么 Mexican 这么
多，Hispanic 这么少？ 爱尔兰人是美国第二大族裔， 显示全部 关注者 276 被
Latino、Hispanic、Spanish涵义的区别是什么？ - 知乎 Hispanic 指的是“西班牙（及其相关国家）”的各种概念，也就是说，包括西班牙本土，和拉丁美洲除
了讲法语的海地、英语的伯利兹、荷兰语的苏里南、葡萄牙语的巴西以及一些不讲西班牙语
为什么美国人如此喜欢区分是否Hispanic and Latino Americans？ 为什么美国人如此喜欢区分是否Hispanic and Latino Americans？
填美国大学申请表的时候一定要选择是否是Hispanic and Latino Americans，为什么？ 我实际上想问，Hispanic or no 显示
为什么西班牙裔会被美国人分为一大类？ - 知乎 The standards include two minimum categories for data on ethnicity:
"Hispanic or Latino" and "Not Hispanic or Latino." Persons who report themselves as Hispanic can
be of any race and are
西班牙裔是一个特定的种族吗？他们与白人有什么区别？ - 知乎 西班牙裔 （Hispanic）或 西班牙语裔 是 美洲 地区的一个特定语言 族群，他们拥有来自于 拉丁美洲 或者 伊比利亚
半岛 的血统。 [1] [2] [3] 广义来说，西班牙裔包含所有在美洲居住并且自定
为什么美国的西班牙人通常不被当做白人？ - 知乎 hispanic可以是来自西班牙，或者南美任何一个说西班牙语的国家的移民，甚至是出生在美国来自上述国家移民的后代也可以被称
作Hispanic，因此Hispanic不是一个race种族，而只是单纯指
如何看待美国的拉丁裔所占比例越来越大的现象？ - 知乎 正如 @Lucius 的答案所言，西班牙裔（Hispanic）或拉丁裔（Latino）并不是一个和欧裔、亚裔、非裔平行的概
念。 相较于体质特征更为明显的种族（race），拉丁裔这一群体更侧重其共同
为什么美国人把墨西哥人分为有色人种？ - 知乎 说的不太准确, Latino和White Hispanic都算是Hispanic。另外White Hispanic基本没有多少是西班牙
过来的，而是本来本来就是白人的拉美裔。（墨西哥还是有很多白人的，比如现总统Nieto
race 和 ethnicity该怎么区别？ - 知乎 ethnicity下的选项分为： Hispanic or Latino Central American Cuban Latin
American Dominican Mexican Puerto Rican South American Spaniard Not Hispanic or Latino Not
Applicable race选
白人和拉丁裔长相有什么区别? - 知乎 我相信题主想问的很有可能是日耳曼人（典型西欧或北美白人）和拉丁裔人（典型南欧人或南美人）的长相有什么区别 如果是这样的话，这个问题就不难
回答了 在后罗马时代，日耳曼人作为
关于一张美国地图的困惑，如何解读？ - 知乎 关于一张美国地图的困惑，如何解读？ [图片] 问题： Mexican 和 Hispanic有什么区别？ 为什么 Mexican 这么
多，Hispanic 这么少？ 爱尔兰人是美国第二大族裔， 显示全部 关注者 276 被
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